
Z Á P I S N I C A 

z valného zhromaždenia Sekcie hladkých vôd Slovenskej kanoistiky (VZ), 

konaného prezenčne dňa 09.04.2022 v Bratislave 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (príloha 1) 

Schôdzu otvoril a viedol predseda Robert Petriska.  
 
Program: 

1. Otvorenie Valného zhromaždenia 
2. Kontrola uznášaniaschopnosti, uvedenie predsedu VZ a voľba zapisovateľa 
3. Schválenie programu 
4. Voľba mandátovej, návrhovej, volebnej komisie a overovateľa zápisnice 
5. Správa predsedu SK SHV 
6. Správa mandátovej komisie 
7. Správa športového riaditeľa 
8. Správa o plnení uznesení z VZ 2021 
9. Správa generálneho manažéra, správa o čerpaní rozpočtu v roku 2021 
10. Správa predsedu kontrolnej komisie 
11. Diskusia 
12. Návrh rozpočtu na rok 2022 
13. Voľba predsedu a členov kontrolnej komisie SHV 
14. Návrh a schválenie uznesenia 
15. Záver 

 

 
1. Robert Petriska otvoril Valné zhromaždenie, privítal delegátov.  

2. Kontrola uznášaniaschopnosti: zasadnutia sa zúčastnilo 23, z 32 možných. VZ je 

uznášaniaschopné. Pre schválenie návrhov nadpolovičnou väčšinou je potreba 12 

hlasov. Predsedajúci zasadnutia je Robert Petriska (za: 22, proti: 0, zdržal sa: 1), 

zapisovateľ Boris Bergendi (za: 23, proti: 0, zdržal sa: 0), 

3. Schválenie programu: Po návrhoch a diskusii VZ schválilo program uvedený vyššie. 

Súhlasilo 23 delegátov, zdržalo sa: 0, proti 0. 

4. Voľba mandátovej, volebnej, návrhovej komisie a overovateľa zápisnice:   

VZ schválilo  komisie v nasledujúcom zložení:  

mandátová a volebná –   Milan Fiedler (za: 22, proti: 0, zdržal sa: 1),  

Radim Král (za: 22, proti: 0, zdržal sa: 1), 

návrhová –  Milan Oršula (za: 22, proti: 0, zdržal sa: 1), 

Miroslav Haviar (za: 22, proti: 1, zdržal sa: 0), 

overovateľ zápisnice: Erik Vlček (za: 22, proti: 0, zdržal sa: 1), 

5. Robert Petriska podal správu predsedu sekcie, v ktorej sa hlavne zameral na 

dosiahnuté výsledky počas predošlého roka, financovaní zväzu, činnosť klubov 

počas Covidu, poďakoval klubom, reprezentačným trénerom, trénerom klubov, 

a sekretariátu za pracovnú činnosť, upriamil pozornosť na dôležitosť dodržania 

rozpočtu aj z pohľadu rastu cien, 

6. Správa mandátovej komisie: Milan Fiedler uviedol, že zasadnutia sa zúčastnilo 23 

z 26 delegátov v návratkách a z 32 možných delegátov. Podmienky určenia počtu 

delegátov za kluby boli dodržané.  

7. Správa športového riaditeľa: Filip Petrla zhodnotil výsledky za ostatný rok, ako 

výnimočné a vysoko pozitívne vo svetovej konkurencii v porovnaní s výrazne nižšou 



členskou základňou ako v mnohých krajinách. Úroveň kanoistov a hlavne kanoistiek 

zhodnotil ako slabšiu, pozdvihol výsledky aj na MS v maratóne. Zdôraznil nutnosť 

zameriavať sa na dlhšie trate ako 200m, nakoľko sa tak budú uberať OH disciplíny.  

8. Správa o plnení uznesení z VZ 2021: Boris Bergendi uviedol, že ostatné VZ SHV 

bolo čisto volebné, predošlé v roku 2021 bolo z dôvodu Covidu konané per rollam 

a nevyplynulo z týchto zasadnutí žiadne uznesenie. Avšak z VZ SHV, konaného 

v októbri 2020 nebolo splnené uznesenie o získaní informácií o obchodnej 

spoločnosti Canoe Slalom s.r.o. a výhodách takejto spoločnosti pre zväz. Boris 

Bergendi následne uviedol, že touto obchodnou spoločnosťou sa zaoberalo ostatné 

zasadnutie Konferencie Slovenskej kanoistiky, ktoré poverilo predsedu kontrolnej 

komisie Slovenskej kanoistiky o správe o uvedenej spoločnosti, ktorou sa bude VZ 

SHV na nasledujúcom zasadnutí informovať takže úloha ďalej trvá. 

9. Správa generálneho manažéra, správa o čerpaní rozpočtu v roku 2021. Boris 

Bergendi podal podrobnú správu o konaniach v rámci výstavby Národného centra 

rýchlostnej kanoistiky, priblížil postupnosť získavania financií, pozíciu a podporu 

MŠVVaŠ SR, ako aj ostatných dotknutých subjektov, prejednávanie problematiky 

na úrovni ministrov. Ďalej podrobne popísal čerpanie štátnych (Príloha 2) 

a neštátnych (Príloha 3) prostriedkov, zdôvodnil prípadné prečerpanie 

v jednotlivých strediskách. Ďalej zdôvodnil vzniknutý schodok v neštátnych 

prostriedkoch. Ako základné dôvody uviedol absenciu príjmu financií z nadvýťažku 

Tiposu, zmeny v zmluve s MŠVVaŠ SR pre rok 2021 v rámci oprávnených výdajov, 

čím sa niektoré náklady museli hradiť s neštátnych prostriedkov a zrušenie štátnej 

podpory pre významné podujatia. VZ SHV bude správu odsúhlasovať v rámci 

uznesenia. 

10. Správa predsedu kontrolnej komisie. Milan Kelle podal správu predsedu kontrolnej 

komisie (Príloha 3). Uviedol, že týmito voľbami ukončuje svoju činnosť a odporučil 

aby nasledujúci kontrolór sekcie absolvoval aj štátnu skúšku zväzových kontrolórov. 

VZ SHV bude správu odsúhlasovať v rámci uznesenia. 

11. Diskusia: 

- Miroslav Haviar sa dotazoval na nízky rozpočet pre MS seniorov v Kanade. 

Športový riaditeľ Filip Petrla ho zdôvodnil zaslaním menšieho tímu na kratší 

pobyt.  

- Nik viac nemal diskusný príspevok, tak Robert Petriska diskusiu uzavrel. 

12. Návrh rozpočtu na rok 2022. Boris Bergendi podrobne predniesol návrh rozpočtu 

štátnych prostriedkov (príloha 4), zdôvodnil výšku jednotlivých položiek. Následne 

predniesol aj rozpočet neštátnych prostriedkov (príloha 5). VZ SHV bude návrh 

odsúhlasovať v rámci uznesenia. 

13. Voľba členov kontrolnej komisie: Milan Kelle uviedol, že nebude kandidovať do KS 

na nasledujúce obdobie. Martin Bobek navrhol Janu Bobkovú, ktorá súhlasila so 

svojou kandidatúrou. Následne Robert Petriska vyzval delegátov aby sa prihlásili. 

Po krátkej diskusii Milan Fiedler vyhlásil tajné voľby s jedným kandidátom, vysvetlil 

ich priebeh. Delegáti odovzdali hlasovacie lístky. Milan Fiedler po sčítaní vyhlásil 

výsledky volieb. Jediný kandidát – Jana Bobková získala z 23 prítomných 21 hlasov, 

2 hlasovacie lístky boli prázdne. Jana Bobková sa stala predsedkyňou kontrolnej 

komisie na roky 2022-2027. Hlasovacie lístky budú zapečatené ako príloha tejto 

zápisnice. 



14. Návrh a schválenie uznesenia: Milan Oršula predniesol návrh uznesenia. VZ SHV 

sa uznieslo hlasovať o uznesení, ako celku. Hlasovanie: za: 23 hlasov, proti: 0, 

zdržal: 0. (príloha 5) 

15. Záver: Robert Petriska poďakoval prítomným a ukončil zasadnutie Valného 

zhromaždenia, 

 

V Bratislave 12.04.2022 

Zapísal: Boris Bergendi 

Overil: Erik Vlček 


